

Title (en)
Outlet assembly for a basin or bath

Title (de)
Ablaufgarnitur für ein Becken oder eine Wanne

Title (fr)
Ensemble d'évacuation pour lavabo ou baignoire

Publication
EP 1267005 A2 20021218 (DE)

Application
EP 02405450 A 20020605

Priority
CH 10782001 A 20010614

Abstract (en)

The water outflow fitting, for a washbasin (3) or bathtub, has an outflow pipe (24) from the basin/tub with the outflow opening at the upper end of its vertical section (10a). The outflow pipe leads into a horizontal section (10b). A valve (12) is at the junction between the horizontal outflow section and the vertical waste pipe, with an odor barrier. The valve is at a gap from the vertical outflow pipe section.

Abstract (de)

Die Ablaufgarnitur besitzt eine Ablaufleitung (24), die einen im wesentlichen vertikalen Bereich (10a) mit einer oberen Ablauöffnung und einen an diesen Bereich (10a) anschliessenden horizontalen Bereich (10b) aufweist. In der Ablaufleitung (24) sind ein Ventil (12, 46) und ein Geruchsverschluss (G1, G2) angeordnet. Das Ventil (12, 46) ist im Abstand zum vertikalen Bereich (10a) in Ablaufrichtung gesehen nach diesem angeordnet. Der Vertikale kann dadurch kürzer als bisher ausgebildet werden, so dass unterhalb des Beckens (3) oder der Wanne mehr Raum zur Verfügung steht. <IMAGE>

IPC 1-7
E03C 1/232

IPC 8 full level
E03C 1/23 (2006.01); **E03C 1/24** (2006.01)

CPC (source: EP)
E03C 1/23 (2013.01); **E03C 1/232** (2013.01); **E03C 1/24** (2013.01)

Citation (applicant)
EP 0305572 A1 19890308 - KERAMAG KERAMISCHE WERKE AG [DE]

Cited by
NL1032117C2; EP2186953A3; CN104350217A; CN111936708A; US2021254319A1; WO2022099742A1; WO2013184078A1; US11486118B2; WO2019185810A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1267005 A2 20021218; EP 1267005 A3 20040128

DOCDB simple family (application)
EP 02405450 A 20020605